



## Referat

Innkalt: Marius M. Gisvold, Tore Hellesø, Bendik Christoffersen, Øystein Torbal, Marianne Hesla, Line Sophie Wegger, Torer F. Berg, Erik Grobstok (Invitert som observatører: Sølve Grimkelsrud, Alpin. Richard Brande, Bandy og Ole Marius Araldsen, Fotball).  
Forfall: Richard, Bendik, Erik,  
Referent: Aleksander Biseth-Evensen  
Sted: Readyhuset (peisstuen)

---

## HS-møte 20.06.2023 kl. 20:30 – 22:00

### 1. Referat forrige møte.

- a. Referat fra forrige hovedstyremøte 23.05.2023 ligger vedlagt innkalling.  
*Godkjent*

### 2. Gjennomgang regnskapsrapport per 31.05.2023.

- a. Aleksander sammen med avdelingene går gjennom regnskapsrapporter per april 2023.

*Implementere likviditet per måned per avdeling i regnskapsrapporten for kommende Hovedstyremøter.*

### 3. Likviditetsbudsjett for avdelingene

- a. Til diskusjon: Avdelingene bes utarbeide likviditetsbudsjett for kalenderåret årlig, og legges videre fram sammen med årlige budsjettforslag.

*Likviditetsbudsjett for 2023 legges fram som første utkast innen sommerferien (1.7). Alpin bes utarbeide mer detaljerte likviditetsbudsjett med nøye posteringer pr. måned, som følge av forventede likviditetsutfordringer som følge av innkjøp bil og ansettelse av ny sportslig leder i avdelingen.*

### 4. Fotballstyret legger frem redegjørelse for sin økonomi for Hovedstyret.

- a. Fotballavdelingen redegjør for økonomisk situasjon for Hovedstyret basert på rapporten som ble framlagt Hovedstyret (per 30.04.2023) ved forrige møte.

*Ole Marius redegjorde for økonomisk situasjon og utfordringer med innbetalinger av treningsavgift sommer og fotballskoler som nå er oppdaget og tiltak iverksatt. Hovedstyret får ny gjennomgang til møtet i august.*

#### **5. Utlånssentral ved Eckbobanen fra de store avdelingene.**

- a. Det skal etableres en utlånssentral ifm Eckbobanen. De store avdelingene legger fram plan for utlånsordning for sine respektive avdelinger og melder tilbake hva de trenger fra hovedklubben for å realisere ordningen.

*Alpin – Ønsker å gå i dialog med Skimore om avtale på leie av ski til Readymedlemmer. Vil ha møte før sommerferien.*

*Fotball – skaffe sko og utstyr til utlån gjennom innsamling, evt supplere med noe innkjøp.*

*Bandy – 20 par skøyter, hjelmer og køller til utlån. Bes legge opp til en innsamling av utstyr, evt supplere med noe innkjøp.*

*Alle tre avdelinger legger frem detaljerte planer med dokumentasjon av hvordan det tenkes gjennomført på møtet i august.*

#### **6. GB2 oppdatering.**

- a. Oppdatering på byggeprosjektet
- b. Treningsrom Eckbobanen (møte med gruppen 20.06.2023)

*Det kalles inn til møte andre halvdel av august der styrelederne for de tre store avdelingene skal møte med en øvrig representant hver. Det skal i møtet fordeles roller og ansvar. Det er helt nødvendig med et sterkt engasjement fra de tre store avdelingene om vi skal gå videre med prosjektet.*

#### **7. Alpin ønsker å ansette ny Sportslig leder.**

- a. Alpin ønsker å ansette ny sportslig leder for å sikre kontinuitet og kvalitet. Sølve legger fram sak for Hovedstyret på møtet.

*Styret godkjenner ansettelse av ny sportslig leder på følgende vilkår:*

1. *Alpin skal utarbeide detaljert likviditetsbudsjett for 2022/2023 og 2023/2024 som fremlegges i styret. Dette*



*skal rapporteres mot hver måned inntil videre, og vil følges opp på alle styremøter opp mot regnskapsrapportene.*

2. *Alpinstyret skal legge frem konkret plan for bedre likviditetsmessig håndtering av anskaffelsen av bil (9-seter MB Vito) som skal inngå i likviditetsbudsjettet.*
3. *Ny sportslig leder skal være meget synlig og aktiv mot utøverne i tilbudet til Ready ParaAlpin og i de yngre klassene..*

## **8. Marius og Aleksander holder innlegg for Vestre Akers Bydelsutvalg 22.06.2023**

- a. Marius og Aleksander er spurt om å holde ent innlegg for Bydelsutvalget i BVA, og har sagt ja til dette. Innlegget skal omhandle Eckbobanen basert på forespørsel fra Bydelspolitikere som ønsker mer informasjon.

## **9. Annet**

- a. Mail fra Alex Dietrichsson på vegne av driftsgruppen med spørsmål om temaer som drift (mannskap, budsjett, maskiner etc..) og evt samarbeid med BYM på Eckbobanen. Se mail fra Alex vedlagt innkalling.

*Aleksander kaller inn styret i Ready Anlegg AS i tillegg Tom Bjerkely og Alex Dietrichsson fra drift til møte andre halvdel av august, der vi skal diskutere utarbeidelse av planer og henvendelse til BYM om driftsstøtte/samarbeid GB1/GB2 på et høyere nivå og med aktuelle politikere. Tanken er at det skal inngås en driftsavtale mellom Ready Anlegg AS og Ready Bandy for vinterdrift/Ready Fotball for sommerdrift, samt en avtale for generelle vaktmestertjenester. Vår driftsavdeling skal være sentrale premissgivere for de planer som legges opp.*

- b. Sette dato for kommende møter etter sommerferien
  - i. 22. august 2023 kl 20:30 på Readyhuset
  - ii. 19. september 2023 kl 20:30 på Readyhuset
  - iii. 17. oktober 2023 kl 20:30 på Readyhuset
  - iv. 14. november 2023 kl 20:30 på Readyhuset
  - v. 12. desember 2023 kl 20:30 på Readyhuset



Ready

husket. Tor Hellevik  
Monica Klesha  
J. Ginoska